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COMISSIÓ ACADÈMICA DE LA FACULTAT DE FÍSICA 

 
 
Núm.: 2/2014 
Data: 28 de maig de 2014 
Hora: 10:30 h 
Lloc: sala de reunions del Deganat 

 
 
Assistents: 

Esther Pascual, presidenta Salvador Bosch 

Adolf Canillas Màrius Centelles 

Bernat Codina Sergio Hernández 

Josep Llosa Pere Miribel 

Óscar Ruiz Pere Serra 

M. Rosa Soler Joan Soto 

Núria Massons, secretària  

S'excusen: Ismael Benito, Tomeu Fiol i Carme Jordi 
 
 
Ordre del dia: 

1. Aprovació de l'acta de 14/02/2014 
2. Informe de la Vicedegana acadèmica 
3. Informe dels Caps d'estudis dels graus de la Facultat 
4. Afers de tràmit 
5. Torn obert de paraules 
 
 
Desenvolupament de la sessió: 

 

La presidenta, la Dra. Pascual, obre la sessió donant la benvinguda a la Dra. M. Rosa Soler que ha estat 
designada coordinadora del Màster en Meteorologia i passa al primer punt de l'ordre del dia. 

1. Aprovació de l'acta de 14/02/2014: 

La presidenta demana si s'està conforme amb l'esborrany de les actes que estan pendents d'aprovar. 

S'ACORDA: Aprovar l'esborrany que s'ha presentat. 

 

2. Informe de la Vicedegana Acadèmica: 

La Dra. Pascual passa a comentar les informacions de 2 reunions de la CACG de 25/03/14 i 07/05/14 i una 
reunió amb el Dr. Gaspar i el Dr. Boscà a les que ha assistit des de la darrera reunió de la CAFF: 

- Hi ha massa ensenyaments i cal racionalitzar l'oferta. En aquest sentit, el seguiment dels ensenyaments 
actuals serà molt estricte i es suprimiran els màsters oficials que no cumpleixin els criteris fixats. Ens 
aconsellen ajuntar màsters però, per altra banda, l'AQU no ho ha acceptat quan s'ha provat de fer en 
ocasions anteriors; una altra solució proposada és fer una programació biannual. A la UB hi ha 10 màsters 
susceptibles de ser suprimits (menys de 20 alumnes durant 3 anys seguit), però cap és de la Facultat. 

- Es preveu que la Generalitat faci una convocatòria d'ajuts per analitzar i millorar el disseny dels graus i els 
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màsters (accés, itineraris simultanis, 3+1+1, mobilitat, ocupabilitat, etc. 

- S'ha creat una comissió de la CACG que està treballant sobre l'avaluació de competències transversals. 
Han redactat un informe complex però que sembla útil i dóna indicacions concretes. Es publicarà en breu. 

- S'ha proposat la modificació de la normativa de pràctiques externes per que s'adapti millor a les 
necessitats dels estudiants i reculli l'operativa del que -realment- estem fent. S'aprovarà en la propera reunió 
de la CACG. 

- Masters oficials: Hi ha 3 màsters oficials de la facultat en reverificació: Enginyeria Biomèdica, Meteorologia 
i Nanociència i Nanotecnologia. Hem rebut els informes provisionals de l'AQU i s'han presentat les 
al·legacions. Estem esperant l'informe definitiu. Actualment tenen oberta la preinscripció però, de moment, 
és condicionada. 
Hem començat la planificació 14-15 dels màsters ja que cal tenir-la acabada amb temps suficient per 
programar la docència i la matrícula i, a més, cal tenir especial cura en que les dades del GRAD i dels plans 
docents siguin coherents. A aquests efectes s'ha enviat als coordinadors dels màsters unes plantilles on hi 
ha de constar les dades completes de totes les assignatures (horaris, activitats, calendari, grups, etc.). 
Estem tenint problemes en l'edició de les web dels màsters oficials. Hem presentat una queixa al vicerector i 
però estem pendents de resposta. També hi ha hagut incidències en la comptabilització dels encàrrecs de 
tutors dels estudiants de grau, que no consta des de l'any 2011, s'està buscant una solució. 

- El mes de març es va celebrar el Saló de l'Ensenyament. Hi va haver molta afluència d'estudiants i, a més, 
hi havia molt d'interès. Es va veure que hi ha molt poques noies interessades per l'Enginyeria Electrònica. 

- Ocupabilitat: La UB i la Generalitat han signat un conveni pel que es crea el SOUB (Servei d'Ocupació de 
la UB) per a l'ocupabilitat juvenil. En virtut d'aquest conveni, la UB disposa de fons europeus per fer 
activitats per millorar l'ocupabilitat dels nostres estudiants que, a canvi, s'han hagut d'inscriure en el SOC 
durant la Fira d'Empreses. A més, hi ha un fons addicional de gairebé 5.000 euros per analitzar les dades de 
la Fira i els resultats obtinguts. 

- Durant el segon semestre del 2016 es farà el seguiment de la Facultat i de tots els ensenyaments que s'hi 
gestionen. Per això cal anar pensant en guardar evidències de qualificació per quan les demanin. Està 
previst modificar la normativa d'avaluació. Es comenta que seria bo triar una assignatura de mostra i es 
proposa que sigui Fonaments d'Electromagnetisme i Òptica perquè té força estudiants i és representativa 
dels dos graus. 
 

3. Informe dels Caps d'estudis dels graus de la Facultat: 

El Dr. Canillas presenta el seu informe que constata que tots els plans docents han estat aprovats i 
publicats. També inclou un informe de rendiment i les incidències del curs. Totes aquestes dades consten 
en les actes de les reunions del Consell d'estudis de Física que s'han anat celebrant. Pel que fa al 
seguiment de les enquestes d'avaluació del professorat, es constata una millora en els resultats, que s'està 
estudiant com publicar-los i fins a quin grau de detall, per motivar la participació dels estudiants. Es 
convocaran eleccions a Cap d'estudis de Física a finals de juny per poder fer les eleccions al setembre. 

El Dr. Ruiz informa de les dades d'accés i matrícula i de rendiment acadèmic. Ja s'han enviat els encàrrecs 
docents del curs vinent i s'està mirant de separar en grups diferents els alumnes d'EET i els d'EBM perquè 
la docència conjunta creava distorsions. El grau d'EET està pendent de demanar la reverificació, a l'espera 
de que es defineixi més clarament el model que sembla que es publicarà en el BOE que preveu un primer 
curs conjunt de totes les enginyeries. S'han detectat problemes amb els llistats d'alumnes matriculats en les 
assignatures perquè no eren correctes però ara sembla que ja està solucionat. La docència doblada amb els 
grups de Fisica continua sense indicar els professors per no duplicar la docència, encara que això generi 
una incidència en el GRAD però no hi ha cap solució tècnica possible que reflexi la realitat correctament. 
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4. Afers de tràmit: 

• Nomenament de nous coordinadors de màsters oficials: 

- Es ratifica el nomenament de la Dra. M. Rosa Soler com a Coordinadora dels màsters en Meteorologia 
(M0D02 i M0D0K), en substitució del Dr. Jeroni Lorente Castelló amb efectes de 23/05/2014. 

- Es ratifica el nomenament del Dr. Bartomeu Fiol com a Coordinador dels màsters en Astrofísica, Física de 
les Partícules i Cosmologia (M0D01 i M0D0B) en substitució del Dr. Joan Soto amb efectes de 23/05/2014. 
 

5. Torn obert de paraules: 

No hi ha cap intervenció. 

La presidenta aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta. 

 

 
 

La secretària Vist i plau 

La presidenta 


